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Zápis
 

z 12. zasedání zastupitelstva obce Libníč, konaného dne 20. 05. 2024
 

Přítomni: Petr Uhlíř, Jiří Klimeš, Anna Měšťanová, Bc. Pavel Jirkovský, Ing. Stanislav Lexa, Ing. 
Stanislav Černý, PhD.
Omluveni: Ing. Miroslav Třeštík
Neomluveni: 0
 
V 18:01 hodin – zastupitelstvo zahájil předsedající, starosta Petr Uhlíř. Informuje přítomné, že 
zasedání ZO bude nahráván audio záznam, který bude zveřejněn na stránkách obce. Z řad veřejnosti 
přišli tři občané. Starosta obce konstatoval, že na zasedání je přítomno, dle prezenční listiny 6 členů 
zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné. Konání zastupitelstva bylo řádně zveřejněno od 

13.5. do 20.5.2024. 
 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Jako ověřovatele zápisu předsedající navrhl Annu Měšťanovou a Ing. Stanislava Lexu, zapisovatelem 
určil Mgr. Moniku Tischlerovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Návrh usnesení 
ZO Libníč určuje ověřovateli zápisu Annu Měšťanovou a Ing. Stanislava Lexu a zapisovatelem Mgr. 
Moniku Tischlerovou. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 01 bylo přijato 
 
Schválení programu 
Předsedající předložil návrh programu a doplňuje o bod Žádost o neinvestiční dotaci SDH, která byla 
podána po zveřejnění programu ZO.  
 
Návrh sjednoceného programu:
1. Kontrola dodržení úkolů z 11. zasedání ZO 
2. Rozpočtové opatření č. 4 
3. Návrh závěrečného účtu obce Libníč za rok 2023 
4. Účetní závěrka obce Libníč 2023 
5. Účetní závěrka MŠ Libníč 2023 
6. Návrh rozdělení výsledku hospodaření MŠ Libníč 
7. Žádost o poskytnutí dotace SK Libníč 
8. Smlouva o smlouvě budoucí č. CB-001030087871/002-SECB 
9. Memorandum o spolupráci DSO POD BABOU a ZŠ a MŠ VŠTE s.r.o. 
10. Dispozice s majetkem obce 
11. Strategický plán obce Libníč 
12. Smlouva o dílo ÚS1 
13. Žádost o neinvestiční dotaci SDH 
14. Diskuze 
 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje upravený program 12. zasedání. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 02 bylo přijato 

http://www.libnic.cz/


                    Obecní úřad Libníč – Obec Libníč                                                email: obec@libnic.cz
                    Libníč 85, 373 71 Libníč                                                                 tel.: +420724 164 288 
                    www.libnic.cz                                                                                               IČ: 00581445 


1. Kontrola dodržení úkolů z 11. zasedání ZO 
Předsedající na úvod konstatoval, že úkoly byly splněny. 
 
18:04 přišla čtvrtá občanka. 
 
2. Rozpočtové opatření č. 4 
Předsedající předložil zastupitelům rozpočtové opatření č. 4/2024. Starosta probral některé body 
v úpravách rozpočtu. K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Návrh usnesení 
ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 4/2024. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 03 bylo přijato 
 
3. Návrh závěrečného účtu obce Libníč za rok 2023 
Předsedající předložil ke schválení závěrečný účet obce Libníč za rok 2023 vč. Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření za rok 2023. Návrh je zveřejněn dle zákona.  Konstatoval, že při 
přezkoumání hospodaření nebyly zjištěny žádné chyby a nedostatky. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
připomínky. 
Zastupitel Černý opustil místnost v 18:08. 
Návrh usnesení 
ZO projednalo Závěrečný účet obce Libníč a souhlasí s celoročním hospodařením obce Libníč za rok 
2023 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023, a to bez výhrad. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 (zastupitel Černý byl mimo místnost) 
Usnesení č. 04 bylo přijato 
 
4. Účetní závěrka obce Libníč 2023 
Předsedající seznámil přítomné s hospodařením obce za rok 2023 a předložil ke schválení účetní 
závěrku obce Libníč za rok 2023. K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje účetní závěrku obce Libníč za rok 2023.  
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 (zastupitel Černý byl mimo místnost) 
Usnesení č. 05 bylo přijato 
 
5. Účetní závěrka MŠ Libníč 2023 
Předsedající seznámil přítomné s hospodařením MŠ za rok 2023 a předložil ke schválení účetní 
závěrku MŠ Libníč za rok 2023. K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Zastupitel Černý se vrátil do místnosti v 18:11. 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje účetní závěrku Mateřské školy Libníč za rok 2023.  
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 06 bylo přijato 
 
6. Návrh rozdělení výsledku hospodaření MŠ Libníč 
Předsedající předložil přítomným návrh na rozdělení zlepšeného hospodaření MŠ Libníč za rok 2023 
ve výši 12.787,36 Kč.  Zlepšený výsledek hospodaření bude převeden v plné výši do rezervního fondu. 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje převedení výsledku hospodaření příspěvkové organizace MŠ Libníč za rok 2023 ve výši 
12.787,36.  
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  
Usnesení č. 07 bylo přijato 
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7. Žádost o poskytnutí dotace SK Libníč 
Předsedající předložil zastupitelům žádost SK Libníč z.s. o poskytnutí dotace na podporu sportu a 
činnosti ve výši 30.000 Kč.  
Návrh usnesení 
ZO schvaluje dotaci na rok 2024 SK Libníč ve výši 30 000 Kč na sportovní činnost a podporu provozu 
Sk Libníč z.s. a pověřují starostu k podpisu smlouvy. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 08 bylo přijato 
 
8. Smlouva o smlouvě budoucí č. CB-001030087871/002-SECB 
Předsedající předložil smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení VB č. CB-001030087871/002-SECB – jedná 
se o pozemek č. 261/1 k. ú. Libníč, jedná se o budoucí VB kabelového vedení NN uzemnění stavba 
s názvem „Libníč-K 91/2 – úprava NN“, budoucí VB bude zřízeno úplatně, a to ve výši 3.000 Kč 
jednorázově. 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí č. CB-001030087871/002-SECB za úplatu 3.000 Kč a 
pověřují starostu k podpisu smlouvy.  
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 09 bylo přijato 
 

9. Memorandum o spolupráci DSO POD BABOU a ZŠ a MŠ VŠTE s.r.o. 
Předsedající sdělil, že Základní škola a mateřská škola VŠTE se na základě tohoto memoranda 

zavazuje zajistit předškolní a základní vzdělávání v základní škole a mateřské škole dětem a žákům, 

kteří mají trvalý pobyt na území obcí, které jsou členy dobrovolného svazku obcí. Dobrovolný svazek 

obcí se na základě tohoto memoranda za to zavazuje uhradit neinvestiční výdaje základní školy a 

mateřské školy připadající na 1 dítě nebo 1 žáka s trvalým pobytem na území obcí, které jsou členy 

dobrovolného svazku obcí, a které navštěvuje nebo si plní povinnou školní docházku v základní škole 

a mateřské škole. Výše úhrady neinvestičních výdajů byla po vzájemné dohodě smluvních stran 

stanovena paušální částkou, a to: 

a) za 1 dítě s trvalým pobytem na území obce, která je členem dobrovolného svazku obcí, a 

které navštěvuje mateřskou školu v základní škole a mateřské škole   

     1.000,- Kč/měsíc 

b) za 1 žáka s trvalým pobytem na území obce, která je členem dobrovolného svazku obcí, a 

které navštěvuje základní školu, tj. plní povinnou školní docházku, v základní škole a 

mateřské škole   7.000,- Kč/rok 

Návrh usnesení 
ZO schvaluje Memorandum o spolupráci DSO POD BABOU a ZŠ a MŠ VŠTE s.r.o. a pověřují starostu 
k podpisu memoranda.
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 10 bylo přijato 
 
10. Dispozice s majetkem obce 
Předsedající předložil zastupitelům dispozice s majetkem obce. Záměrem obce je veřejný zájem obce 
na provozování pohostinství v obci z toho důvodu je stanoven měsíční nájem ve výši 1 Kč. Záměrem 
je zachování provozu, jedná se o místo setkávání občanů. Starosta vyzval zastupitele k vyjádření. 
Zastupitelka Měšťanová se dotázala na výpověď aktuálnímu hospodskému. Starosta přečetl odpověď 
hospodského na výpověď a přečetl problémy, které ve spolupráci s hospodským vznikly. Starosta 
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řekl, že v březnu byla předána výpověď. Zastupitel Černý uvedl, že by bylo vhodné nechat vyjádřit se i 
hospodského. Zastupitelka Měšťanová uvedla, že před rokem se v souvislosti s hospodou řešily 
mnohem závažnější věci. Starosta uvedl, že je pravda, že v hospodě je nyní uklizeno a že má dobré 
pivo. Místostarosta Klimeš uvedl, že byl několikrát upozorněn na nespokojenost se službami 
hospodského. Starosta dodal, že potřebuje především zajištění kvalitních služeb pro občany obce a 
profesionální spolupráci při realizaci obecních akcí. Místostarosta Klimeš uvedl konkrétní příklady 
pochybení hospodského při obecních akcích a při jednání s občany a hosty. Zastupitel Jirkovský řekl, 
že výpověď považuje za zbytečnou. Starosta uvedl, že hospodského pozve na osobní jednání.  
Zastupitel Černý se dotázal na důvod praxe 10 let. Starosta odpověděl, že již nechce mít v obci 
žádného amatéra. Zastupitelka Měšťanová uvedla, že jí výpověď přišla unáhlená a že zná i spokojené 
zákazníky v Libníči. Zastupitel Černý uvedl, že mu potřebná praxe přijde příliš dlouhá. Starosta odvětil, 
že je na domluvě, jak dlouhá praxe bude požadovaná. Zastupitel Lexa dodal, že stojí o vyjádření 
hospodského. 
Přísedící občan uvedl, že se také může stát, že na obecních akcích nebude mít kdo obsluhovat. 
Starosta odpověděl, že stejně obecní akce budou mít na starosti externí dodavatelé, že nechce 
riskovat. Starosta dodal, že aktuální nájemce by měl skončit do konce července. Přísedící občanka 
uvedla, že hospodský chtěl po ní uhradit útratu, která již byla jednou hrazena. Zastupitel Černý se 
dotázal, jestli podaná výpověď běží. Starosta odvětil, že ano a že již proběhlo mnoho jednání, kdy 
upozorňoval hospodského na nedostatky. 
Starosta ukončil diskusi s tím, že odkládá téma na příště.  
 
11. Strategický plán obce Libníč 
Předsedající požádal zastupitele o prostudování starého strategického plánu obce a případně o 
oslovení spolků, který letos končí. 
 
12. Smlouva o dílo ÚS1 
Předsedající informuje zastupitele, o zpracování dokumentace Územní studie „Lokalita US1“ v k. ú. 
Libníč. Celková cena pro zhotovení dokumentace byla stanovena na částku 160.000 Kč z toho obec 
bude platit náklady ve výši 80.000 Kč. 
Přísedící občan uvedl, že nerozumí tomu, proč chce obec financovat územní studii, která je na 
soukromých pozemcích. Starosta upřesnil, že se nejedná o územní studii, ale o pořízení územní 
studie. Přísedící občan řekl, že nerozumí tomu, proč obec vyhazuje peníze za územní studii, kterou 
tak nebude možné bez připomínek obce projednat a že jde o privátní pozemek a ptá se, proč by toto 
měla obec platit. Starosta uvedl, že chce obec vstupovat do jednání a že chce dohlížet na dodržení 
všech požadavků na urbanistické zpracování a kvalitní dopravní obslužnost, navíc by měla obec získat 
nějaký pozemek pro školku. Občan uvedl, že i bez spolufinancování obce má obec možnost 
nesouhlasit s územní studií a že mu tento výdaj přijdou vyhozené peníze pro obec. Starosta odvětil, 
že obec tímto navázáním vzájemných vstřícných vztahů s majiteli pozemků získá část pozemku a 
poděkoval občanovi za vstup. Dále uvedl, že takto podobně pořizuje obec postupně všechny územní 
studie v Libníči. 
 
13. Žádost o neinvestiční dotaci SDH 
Předsedající předložil zastupitelům žádost SDH o poskytnutí dotace pro SDH ve výši 40.000 Kč na 
provoz a činnost. Dotace je stejná jako v předchozím roce. Starosta předal slovo zastupiteli 
Jirkovskému. Zastupitel Jirkovský vyjmenoval všechny aktivity hasičů.  
Návrh usnesení 
ZO schvaluje žádost o poskytnutí neinvestiční dotace pro rok 2024 SDH Libníč ve výši 40.000 Kč a 
pověřují starostu k podpisu smlouvy.  
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 11 bylo přijato 
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Místostarosta informoval, že obec dostala dotaci na dodání fotovoltaiky na obchod, že proběhne 
výběrové řízení na dodavatele nové elektroinstalace a zároveň fotovoltaiky. Dále, že je schválený 
projekt na vodoteč. Dále, že tento týden by měl být instalován zpomalovací práh. Díle informoval, že 
někteří občané nejsou spokojeni s parkováním u hřbitova a že bude možné nechat zpracovat úpravu 
daného místa. 

 

Zastupitel Černý se dotázal na vážení komunálního odpadu. Místostarosta Klimeš uvedl, že aktuálně 
probíhá jednání s FCC a že by Libníč mohla být pilotním projektem. Uvedl také, že je ovšem nutné 
počítat s poměrně velkým finančním nákladem a také s velkou administrativní zátěží. 

Zastupitelka Měšťanová požádala o větší informování občanů ohledně nemožnosti vyvážet do 
Envisanu. Místostarosta odpověděl, že tato informace byla uvedena v posledních rozhledech.  

Přísedící občan se dotázal, jestli tedy již byl bod č.12 dokončen, jestli je již odhlasován. Starosta 
odpověděl, že ano. Přísedící občan se dotázal jak a že neproběhlo hlasování. Starosta odvětil, že šlo 
jen o dání na vědomí. Starosta uvedl, že v tomto případě se hlasovat nemusí. 

 

Přísedící občanka se dotázala, co mají dělat občané, kteří nemají popelnici na papír, kam ho mají 
vyhazovat, když v obci není místo na vyhazování papíru. Starosta odpověděl, že v obci je velký 
kontejner na papír. Přísedící občanka uvedla, že na tom velkém kontejneru je uvedeno, že je určen 
pouze na karton. Starosta se omluvil a slíbil brzké sjednání nápravy popisu kontejneru. 

 

Starosta se dotázal zastupitelů na termín pracovní schůzky ohledně setkání s hospodským a 
předběžně se domluvili na nejbližší pondělí. 

 

V 19:30 opustil zastupitel Jirkovský místnost. 
 
Zastupitel Jirkovský se v 19:34 vrátil do místnosti. 
 
Přísedící občan se dotázal na nepřečtenou stížnost jednoho občana. Starosta celou stížnost přečetl. 
Občan uvedl, že již rozumí tomu, proč stížnost nebyla detailně projednána a dotázal se, jestli má obec 
spočítán provoz na hlavní komunikaci v Libníči. Starosta uvedl, že před nějakou dobou požádal 
jednoho občana o počítání provozu aut a že mělo jít o asi 1500 aut. Přísedící občan upozornil na 
nebezpečnou situaci s ohledem na bezpečnost chodců a především dětí a uvedl, že by bylo vhodné 
nainstalovat kameru nebo zajistit měření policisty na namátkové měření. Přísedící občanka dodala, že 
hustota dopravy je velká a že předepsanou rychlost málokdo dodržuje a navrhuje snížit rychlost na 30 
km/h. Další přísedící občan uvedl, že dokud nepřijdou represe ve formě složenek s pokutami, změna 
nenastane. Místostarosta Klimeš připomněl, že bude opravdu velmi nákladné zajistit v obci radar. 
 
Místostarosta Klimeš opustil v 19:48 místnost. 
 
Starosta slíbil, že prověří možnosti zajištění snížení rychlosti a případné další možnosti. 
 
Místostarosta Klimeš se vrátil do místnosti v 19:51.  
 
Přísedící občan požádal o kontrolu dodržování rychlosti. Místostarosta na závěr diskuse o rychlosti 
v obci slíbil prověření, jestli je možné dát na začátek obce omezení rychlosti na 30 km/h. Přísedící 
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občan požádal o možnost prověření kontrol rychlosti prostřednictvím policie. Starosta uvedl, že toto 
již prověřoval a uvedl, že v naší obci není dopravní zátěž tak vysoká jako v jiných obcích, protože se 
nejedená o průjezdní obec a policie uvedla, že podobných obcí je mnoho.  
 
Přísedící občan se dotázal, jestli je již zkolaudovaná stezka směrem na Hůry. Starosta uvedl, že ještě 
není zkolaudovaná, že je nutné ještě doplnit nějaké další prvky. Občan se dále dotázal, jestli jde o 
finální úpravu povrchu. Starosta odpověděl, že ano, ale že přes zimu by se měl ještě povrch zapustit a 
povrch by měl být lepší i pro jízdu na kole. 
 
Přísedící občan se na závěr vrátil k tomu, že někdo ze zastupitelů uvedl, že hospoda je nerentabilní a 
dodal, že není možné, aby šlo o nerentabilní podnik, když je nájemné ve výši jedné koruny a obec 
přispívá i na energie. Zastupitel Černý doplnil, že přes léto jistě půjde o zlatý důl, ale přes zimu, když 
tam sedí 4 lidi, tak ano. Občan dále doplnil, že jde o místo, kde se sbíhají 3 cyklostezky. Starosta 
dodal, že jde také o nabídku a otevírací dobu a že přes zimu je několik kulturních akcí (včetně 
několika plesů). 
 
Zastupitel Jirkovský opustil v 19:56 místnost. 
 
 
Starosta poděkoval za účast a ukončil ZO v 19:56. 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne 30.5.2024
 
Zapisovatel  Mgr. Monika Tischlerová …………………………
 
Ověřovatel  Ing. Stanislav Lexa  …………………………

   
  Anna Měšťanová  ..……………………….
 
 
Starosta obce Petr Uhlíř                 ………………………….
 
Razítko obce 
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